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صفحه

روزنامه

به نظر می رسد علایم و سیگنال های 
بدی از پیشروی و چرخش تکراری 
مخابره  کرونا،  ویروس  دورانی  و 
می شود. در شرایطی هستیم که بعد از 
گذشت بیش از 1/5 سال از پیدایش 
برای  جانباختگان  آمارهای  کرونا، 
اولین بار از مرز 500 نفر در روز در 

حال عبور است.
اسفناک  وضعیت  این   منشأ 
دوستانه،  و  خانوادگی  دورهمی های 
مجالس  عزاداری،  و  عروسی  مراسم 
رعایت  عدم  و  مختلف  محافل  و 
عدم  همچون  بهداشتی  پروتکل های 
نکردن  رعایت  و  ماسک  از  استفاده 
این  است.  اجتماعی  فاصله گذاری 
موارد دست خود مردم است و همه 
تجمعات  بخواهند  یکدیگر  از  باید 
و  قطع شود  آمدها کاملًا  و  و رفت 
مناسبت  هیچ  در  عنوان  هیچ  تحت 
آن  گناه  که  نکنند  شرکت  خاصی 
بیشتر از ثوابش می باشد. اینکه فردی 
به خاطر ابتلا به کرونا فوت می کند 
و خانواده و اقوام وی توقع دارند که 
دیگران در مراسم تشییع و تدفین و 
ترحیم وی شرکت کنند خود عامل 
و  کرونا  به  شرکت کنندگان  ابتلای 
مرگ و میرهای دیگری است. باید 

رودربایستی ها و توقعاتی که افراد در 
شرایط عادی داشته اند، کنار گذاشته 
با  نکنند  خیال  مردم  همچنین  شود. 
واکسن زدن و تعطیلی عمومی، ریشه 
کرونا خشکانده می شود. آنچه که از 
رعایت  است  مهمتر  واکسن  تزریق 
گرنه  و  است  بهداشتی  پروتکل های 
افرادی بوده اند که واکسن زده اند و 
به دلیل عدم رعایت نکات بهداشتی 
در زمره جانباختگان قرار گرفته اند. 
جدید  جهش های  با  که  نیست  بعید 
دلتای  نوع  همچون  کرونا،  ویروس 
شوند  تکثیر  و  تولید  انواعی  آن، 
بوده  که صد در صد واکسن گریز 
را  زده  واکسن  افراد  همه  بتوانند  و 
که  بهتر  چه  پس  کنند.  گرفتار 
خودمان آستین همت بالا بزنیم و از 
میثاق  یک  در  که  بخواهیم  همگان 
اجتماعی، رعایت کامل پروتکل های 
اوج  شاهد  تا  کرده  را  بهداشتی 
و  ویروس  این  پی  در  پی  گیری 
افزایش تعداد مرگ و میرها نباشیم. 
وزارت  و  دولت  نقش  شک  بدون 
ولی  دارد  را  خود  جای  بهداشت 
هیچ چیزی جای تعهد اجتماعی مردم 
تمام  در  موضوع  این  نمی گیرد.  را 

کشورهای جهان اثبات شده است.

عضو ستاد ملی مبارزه با کرونا، قطع زنجیره انتقال کرونا را نیازمند تزریق 
1۴0 میلیون دُز واکسن دانست و گفت: باید همه مردم جهان واکسینه 

شوند تا امیدوار به قطع زنجیره کرونا بود.
سیاسی  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  هاشمی  قاضی زاده  امیرحسین  سید 
ایرنا، مسئله اصلی فعلی کشور را تأمین و تزریق واکسن کرونا عنوان و 
اظهار کرد: دولت باید برنامه اجرایی مشخصی برای واکسیناسیون عمومی 

فراهم کند.

جمعی  رییسی  الله  آیت  گذشته  ماه  یک  در  راستا  این  در  گفت:  وی 
بسته  با کرونا  مقابله  ساماندهی  برای  مأمور کردند که  را  بنده  از جمله 

مدیریتی آماده کنیم که بخشی از آن آماده شده است.
قاضی زاده هاشمی خاطرنشان کرد: باید حدود 1۴0 میلیون دُز واکسن به 

مردم تزریق شود تا زنجیره کرونا در داخل کشور قطع شود.
در عین حال تا زمانی که زنجیره جهانی کرونا قطع نشود، قطع زنجیره 

داخلی بی معنی است.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

تصویب »عدم تعطیلی« بدون هیچ رأی 

مخالف در ستاد کرونا

شهردار منطقه هفت شیراز گفت: امسال 10۹ برنامه عمرانی در سطح منطقه 
اجرا می شود. 

سرویس خبری /خدیجه غضنفری: سعید معصومی با بیان این مطلب در 
شرق  اصلی  شریان های  از  یکی  مولوی  بزرگراه  گفت:  خبرنگاران  جمع 
شیراز است که در قالب چند پروژه در این منطقه اجرا می شود و می تواند 

در آینده در رفع مشکلات ترافیک سهم بسزایی داشته باشد. 
پروژه  منطقه ۶۳  این  در سطح  امسال  افزود:  شیراز،  منطقه هفت  شهردار 

تأسیساتی در حال اجرا است. 
معصومی با اشاره به اینکه مناطق حاشیه ای شهر همواره هزینه آنها بیشتر 
از درآمدشان است، افزود: در سال گذشته درآمد منطقه هفت ۸0 میلیارد 

تومان بود اما بالغ بر ۲50 میلیارد تومان هزینه کرده است.
هم اکنون1۳/5کیلومتر  مردم  سلامت  حفظ  راستای  در  افزود:   معصومی 
اثر تاریخی دوران  کوه راه تاریخی و طبیعی در منطقه اجرا شده که دو 

ساسانی، برم دلک و قصر ابونصر را با هم مرتبط می کند. 
شهردار منطقه هفت شیراز ادامه داد: عملیات اجرایی 5 هکتار از مجموعه 
۳۶ هکتاری مجموعه حفاظت شده قصر ابونصر به عنوان پارک تاریخ و 
طبیعت در حال اجراست و امیدواریم در این دوره شورا برای ۳۶ هکتار 
با احداث آن یک ظرفیت گردشگری خوب  آن تعیین تکلیف شود که 

برای شهر ایجاد می شود.
با 1۸ نوع ورزش  معصومی از آغاز احداث پارک ورزشی ۴/5 هکتاری 
خبر داد و گفت: یکی از اقدامات مناسب دیگر ما از گذشته ساخت پیاده 
راه و مسیر دوچرخه سواری بوده که در این ارتباط به دنبال لینک کردن 
ونقل  حمل  یک  مد  عنوان  به  دوچرخه سواری  مسیرهای  شبکه  ایجاد   و 

هستیم. 
وی از احداث مسیر دوچرخه سواری در منطقه هفت شیراز خبر داد و افزود: 

امسال 15 کیلومتر مسیر دوچرخه سواری در سطح منطقه احداث می شود. 

آیین معارفه و اعطای حکم سرپرستی شهرداری شیراز به محمدعلی راضی 
با حضور رئیس و نایب رئیس شورای اسلامی شهر و قائم مقام و معاونان 

شهرداری شیراز برگزار شد.
گفت:  نشست  این  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  دوره  ششمین  رئیس 
صراحتاً از مهندس اسکندرپور شهردار پیشین شیراز نام خیر می برم و از 
تلاش های ایشان در دوره مسئولیت تقدیر می کنم. متأسفانه شرایط کشور 
به خاطر بیماری کرونا و دستور ستاد پیشگیری از کرونا ما را در برگزاری 
جلسه تکریم و تجلیل از شهردار و شورای پنجم محدود کرد. احترام و رسم 
ادب حکم می کند در شرایط بهتری حتماً آیین تکریم و تقدیر برگزار شود. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، مهدی طاهری اضافه کرد: 
سازمان در معنای عام کلمه در رفتار سازمانی نمود پیدا می کند و نه در 
نهایی سازمان است و  شخص، فرآیندها و دستورالعمل ها. آنچه که نمود 
بلوغ آن را نشان می دهد، رفتار سازمانی است. دوران سرپرستی یک زمان 
از  است که خارج  مجموعه شهرداری  سازمانی  بلوغ  ارزیابی  برای  کوتاه 

نگاه های سیاسی خدمت صادقانه به مردم را انجام بدهد. 
وی با اشاره به مشکلات حاکم بر همه دستگاه های اجرایی گفت: مسائل 
... شرایط  اقتصادی، مشکلات ناشی از کرونا، تعطیلی ها و  تورمی، رکود 
سختی را برای همه ایجاد کرده است و مدیران برتر در آزمون های سخت 

دیده می شوند. 
دارد  ضرورت  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  دوره  ششمین  رئیس 
تقسیم بندی  جهت  مصارف  و  درآمد  جذب  برای  ویژه ای  کارگروه های 
سازمانی خود  بلوغ  و شهرداری  اضطرار، مشخص شود  لحاظ  به  پروژه ها 

را نشان دهد. 
طاهری اضافه کرد: شرایط باید به سمتی رود که آرامش برای شهر، مردم 
و کارمندان این مجموعه حفظ شود و از شهرداری این پیام مخابره شود که 
مجموعه روی ریل است، خدماتش ارائه می شود، مدیران شهرداری به دنبال 
حل مسائل شهر هستند و عوض شدن شهردار و آمدن سرپرست تأثیری 

بر خدمت رسانی ندارد. 
گفت:  جلسه  این  در  نیز  شیراز  شهرداری  سرپرست  راضی  محمدعلی 
ارائه خدمات به شهروندان  شهرداری نهادی وظیفه گرا و تخصصی برای 

است و مردم نگاه سیاسی و حزبی ندارند بلکه به کیفیت خدمات ارائه شده 
نگاه می کنند. 

راضی با اشاره به لزوم حفظ آرامش مردم در این شرایط گفت: باید در این 
دوران گذار یک رفتار حرفه ای به نمایش بگذاریم و نگاه غیرسیاسی خود 
را نشان دهیم. با همکاری یکدیگر برای رسیدن به هدف مشترک تلاش و 

شرایط باثباتی را برای شهردار بعدی ریل گذاری کنیم. 
اخلاق  شهردار  اسکندرپور  مهندس  از  افزود:  شیراز  شهرداری  سرپرست 
مدار پیشین نیز یاد می کنم و برای ایشان در همه مراحل شغلی و زندگی 

آرزوی موفقیت دارم. 
محمدهادی هاشم پور معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز نیز در این 
نشست گفت: سیستم شهرداری، سیستمی کاربلد و توانمند است و می تواند 

در شرایط سخت نیز اقدامات خود را انجام دهد. 
هاشم پور ادامه داد: برای عبور از این دوران گذار و سرپرستی نیاز به منابع 
درآمدی داریم چون به صورت طبیعی در دوران سرپرستی با کاهش درآمد 
روبرو می شویم.  معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز افزود: هم اکنون 
مشکل بزرگی از نظر مالی و اجرایی نداریم و کارها در حال انجام است. 

مرتضی  عمرانی،  و  فنی  معاون  صالحی  اسماعیل  همچنین  جلسه  این  در 
ورزشی،  و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  رئیس  و  شهردار  معاون  جعفری 
محمدرضا محمدحسن پور معاون خدمات شهری، مسعود طهماسبی معاون 
حمل و نقل و ترافیک و جواد بهادری معاون شهرسازی و معماری در زمینه 

حوزه های تحت مسئولیت خویش مطالبی را عنوان کردند.

عبور از سخنان رهبری با انقلابی بودن منافات دارد

امیررضا   ، رویداد۲۴  گزارش  به 
واعظ آشتیانی، فعال سیاسی اصولگرا، 
صورت  رایزنی های  درخصوص 
گرفته پیرامون تشکیل کابینه و اخبار 
در  سهم خواهی ها  درباره  شده  منتشر 
طیف های  برخی  و  نمایندگان  میان 
علت  که  رئیسی  ابراهیم  از  اصولگرا 
است،  بوده  کابینه  ارائه  در  تأخیر 
در  اکنون  کشور  شرایط  گفت: 
و  گرفته  قرار  حساس  موقعیت  یک 
از مردم رأی  آقای رئیس جمهور هم 
گرفته اند برای حل این مشکلات؛ این 
براساس  که  است  رئیس جمهور  حق 
شعارها و وعده هایی که به مردم داده 
افرادی را انتخاب کند تا به وعده هایی 
که به مردم داده جامه عمل بپوشاند؛ 
آینده  در  باید  رئیس جمهور  چراکه 
در  و  باشد  پاسخگو  مردم  مقابل  در 
عین حال در مجلس نسبت به عملکرد 

وزرای خود در مجلس پاسخ بدهد.
وی افزود: در نتیجه اعتقاد من بر این 
برهه  این  در  خواهان  سهم  که  است 
معرفی  دنبال  به  نکنند  سعی  زمان  از 
گزینه های خود باشند و بخواهند سهم 
ممنوع  باید  سهم خواهی  این  بگیرند؛ 
رئیس جمهور  بدهند  اجازه  و  باشد 
افراد توانمند، کارآمد، با سابقه موفق 

و خوشنام را انتخاب کند.
فرمایشات  خرده  به  باشد  بنا  اگر 
به  که  گروه هایی  و  فشار  گروه های 
دنبال سهم خواهی هستند را جامه عمل 
بپوشاند، قطعاً این گروه های سیاسی و 
آینده  نیستند که در  فشار  گروه های 

باید پاسخ بدهند.
کنشگر سیاسی اصولگرا در ادامه بیان 
کرد: اگر هر گروهی و هر جریانی 
اصولگرایی  دایره  در  نمایندگانی  یا 
آن  در  باشند،  سهم خواهی  دنبال  به 
شرایط دولت به یک شرکت سهامی 
پذیرش  قابل  این  و  می شود   تبدیل 

نیست.
فراهم شده که سه  امروز که شرایط 
قوه در یک مسیری قرار بگیرند که 
نتایج آن به نفع مردم باشد، باید راهی 
در پیش گرفته شود که این راه منتج 
بهتر شدن شرایط  و  به خدمت رسانی 

کشور در عرصه های مختلف شود.
وی ادامه داد: امیدواریم تیم اقتصادی 
و  باهوش  شجاع،  تیم  یک  دولت 
بتوانند یک تحولی  کارآمد باشد که 
کنند  باور  مردم  که  دهند  نشان  را 
اتفاقات خوب در حال رخ دادن   که 

است.
کرد:  تأکید  همچنین  آشتیانی  واعظ 
البته این حق مجلس است که وزرای 
پیشنهادی را مورد بررسی قرار دهد، 
اگر به نتیجه رسید رأی اعتماد بدهد 
از  برخی  که  رسید  نتیجه  به  اگر  و 
را  لازم  کارآمدی  پیشنهادی  وزرای 
ندارند رأی ندهد، اما این حق منتج به 
این نشود که احیاناً گروکشی صورت 

گیرد.
در  تهران  شهر  شورای  اسبق  عضو 
علیرضا  انتخاب  مسئله  به  واکنش 
زاکانی برای شهرداری تهران با توجه 
که  تحصیلی  رشته  بودن  مرتبط  عدم 
آن  به  نسبت  قانون  تغییر  موضوع 
به  توجه  ما  اگر  گفت:  شد،  مطرح 
کار  سرلوحه  را  مقررات  و  قانون 
رخ  اتفاقاتی  هیچوقت  دهیم،  قرار 
ایجاد  حواشی  آن  برای  که   نمی دهد 

شود.
متأسفانه چند سالی است که مجریان 
قانون و برخی تصمیم گیران، قانون را 
است،  خودشان  نفع  به  که  زمانی  تا 
دوست دارند و تا آنجایی فرمایشات 
قابل  آن ها  برای  رهبری  معظم  مقام 
احترام است که احساس کنند خطاب 
ایشان خودشان هستند، اما یک جایی 
رهبری  بیانات  هستیم  شاهد  متأسفانه 
و  می گیرند  نادیده  افراد  برخی  را 
این سخنان عبور کنند  از  می خواهند 
و این منافات دارد با انقلابی بودن و 

فرضیه خدمت.
وی افزود: احترام به مقررات و قوانین 
توسط مسئولان ارشد می تواند پیام آور 
این باشد که مردم هم در سطح جامعه 
نسبت به قانون احترام بگذارند و هم 
بخواهند  احتمالًا  اینکه  کنند،  تمکین 
در ارتباط با آقای زاکانی مقررات و 
دهند،  قرار  بازنگری  مورد  را  قوانین 

این منطق اصلًا منطق درستی نیست.

در  اینکه  به  اشاره  با  تهران  دانشگاه  رئیس 
بسیاری  و  تصمیم سازی  تصمیم گیری،  حلقه های 
وارد  دانشگاه ها  کشور  اجرایی  فعالیت های  از 
نمی شوند، از موازی کاری و جزیره ای عمل کردن 

در تولید واکسن کرونا در کشور انتقاد کرد.
محمود نیلی احمد آبادی رئیس دانشگاه تهران در 
گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درباره آمار فوتی های 
کرونا  اثر  بر  دانشگاه  این  دانشجویان  و  اساتید 
از  ناشی  فوتی های  آمار  مورد  در  داشت:  اظهار 
کرونا باید بگویم که هم تعدادی از پیشکسوتان 
از  تعدادی  و هم  اساتید شاغل  از  تعدادی  ما، هم 
تعداد  البته  درگذشتند.  کرونا  اثر  در  کارکنان 
اشتغال  حال  در  که  همکارانی  میان  از  فوتی ها 

هستند، کمتر بوده است.
تهران  دانشگاه  دانشجوی   ۵ و  استاد   ۲۴  فوت 

بر اثر کرونا
وی اظهار داشت: درباره تعداد اساتید فوت شده در 
دانشگاه تهران بر اثر کرونا ویروس آمار دقیقی 
ندارم، اما حدود بیست و چهار یا بیست و پنج نفر 
است، ضمن اینکه دو نفر از همکاران ما نیز در 
کوه دچار حادثه شدند که باید از فوت شدگان بر 

اثر کرونا تفکیک شوند.
اثر  بر  شده  فوت  دانشجویان  تعداد  درباره  نیلی 
کرونا گفت: در خصوص آمار دانشجویان فوت 
شده بر اثر کرونا نیز باید بگویم که طبق آخرین 
اطلاعاتی که از دانشجویان گرفتیم، حدود پنج نفر 

از دانشجویان دانشگاه تهران بر اثر ابتلا به کووید 
1۹ جان خود را از دست داده اند.

علوم  وزارت  از  پزشکی  آموزش  تفکیک 
اشتباهی تاریخی بود

وی با اشاره به اینکه جدا کردن آموزش پزشکی 
ایران  در  گفت:  بود،  اشتباه  آموزش ها  سایر  از 
یک اشتباه تاریخی رخ داد و آن هم جدا کردن 

آموزش پزشکی از آموزش عالی بود. 
است  ممکن  البته  زد؛  به کشور صدمه  اقدام  این 
باشد،  کرده  پیدا  بهبود  کشور  در   درمان  شبکه 
ولی کیفیت آموزش در شبکه درمان بسیار مهم 
با  ما  است و مشخص است که آموزش پزشکی 

این تصمیم دچار خسران شدید شده است.
نیلی تأکید کرد: امیدوارم هر چه زودتر آموزش 
پزشکی با آموزش حوزه وزارت علوم یکی شود، 
زیرا ما در پژوهش، آموزش، نوآوری و فناوری 
با هم هستیم. ویروس  نیازمند همکاری  به شدت 
نبود،  درمانی  و  بهداشتی  بحث  یک  فقط  کرونا 

بلکه به همه حوزه ها مربوط می شود.
در  که  نقصان هایی  گفت:  تهران  دانشگاه  رئیس 
این زمینه وجود دارد به هر دو حوزه آموزش و 
آموزش پزشکی برمی گردد که به لحاظ اجتماعی 
در کنار همدیگر نبودند. اگرچه تلاش کردیم این 
موانع  ولی  کنیم،  حل  هم  همکاری  با  را  نقصان 
امیدوارم یک تصمیم جدی  قانونی وجود دارد و 

در این زمینه گرفته شود.

کرونا  واکسن  تولید  در  موازی کاری  از  انتقاد 
در کشور

وی درباره اظهارات اخیرش مبنی بر اینکه »هفت 
واکسن داخلی تا الان رونمایی شده، در حالی که 
امکان  دنیا  هیچ جای  در  تخصصی  و  مالی  منابع 
چنین سرمایه گذاری را نمی دهد. به طور مثال چین 
دو  فقط  جمعیت  میلیون   ۲00 و  میلیارد  یک  با 
واکسن برای کرونا دارد و این رویه در کشور ما 
حیف شدن منابع است« گفت: به هر حال منابع 
است و  محدود  تجهیزاتی کشور  و  مالی  انسانی، 
مسئله ای مثل واکسن موضوع پیچیده ای است، از 
این رو ما باید منابع خود را در همه زمینه ها با هم 
بالاتر  کیفیت  و  کمتر  هزینه  با  تا  کنیم  تجمیع 
شکل  این  به  کار  وقتی  برسیم،  نتیجه  به  زودتر 
تقسیم می شود، آن اثربخشی که انتظار می رود را 

ندارد.

»پایان دورهمی« مهران مدیری؛ 

سرد و قابل پیش بینی!

از هر دری کلامی

قاضی زاده هاشمی: 

یک فوق تخصص عفونی:

شهردار منطقه هفت شیراز خبر داد؛

احداث پارک ورزشی 4/5 هکتاری در منطقه 

طی مراسمی صورت گرفت؛ 

چرایی مخالفت قوه قضاییه با لایحه 
"برابری دیه زن و مرد"

رئیس دانشگاه تهران:

باتجمیعمنابع،زودتربهواکسنیباکیفیتبالاتروهزینهکمترمیرسیدیم

۲۴استادو۵دانشجورابهعلتابتلابهکروناازدستدادیم


